
 

 

 

Warszawa, 30 grudnia 2015 r. 

STO/2535/15/AOW 

 
Pani Alina Teresa Sarnecka 

Zastępca Dyrektora 

Departamentu Jakości Edukacji  

w Ministerstwie Edukacji Narodowej 

 

Szanowna Pani Dyrektor, 

dziękuję za odpowiedź na list wystosowany przez Społeczne Towarzystwo Oświatowe 

w obronie gimnazjów. 

Decyzja o przygotowaniu listu była następstwem wielokrotnych zapowiedzi Pani Anny 

Zalewskiej, Ministra Edukacji Narodowej, że gimnazja zostaną „wygaszone”. Dlatego tylko 

połowicznie cieszy nas zapewnienie, że „obecnie w Ministerstwie Edukacji Narodowej nie są 

prowadzone jakiekolwiek prace związane ze zmianą struktury szkół, w tym w zakresie 

funkcjonowania gimnazjów”. To, że prace nie trwają obecnie, w żaden sposób nie wyklucza 

bowiem zapowiadanego „wygaszania”, może co najwyżej opóźnić wprowadzenie 

deklarowanych zmian w życie. Zmiany te, przed czym ostrzegaliśmy w liście, pociągną 

za sobą szereg negatywnych konsekwencji dla polskich dzieci, ich nauczycieli i samorządów. 

Jednocześnie zapewniam, że Społeczne Towarzystwo Oświatowe wyraża chęć uczestnictwa 

w konsultacjach społecznych poświęconych przedmiotowej sprawie. Postaramy się 

przekonać Ministra Edukacji Narodowej do wspierania gimnazjów, które w opinii STO jest 

działaniem znacznie bardziej pożądanym, aniżeli likwidacja tych szkół. 

Z wyrazami szacunku, 

dr Anna Okońska-Walkowicz 

 

prezes Społecznego Towarzystwa Oświatowego 

 

wraz z Zarządem Głównym STO 


